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Aan de leden van de Gemeenteraad van de Gemeente Maastricht

Zeer geachte leden van de raad,

De huidige stadsronde plan van aanpak Sport en Speelvoorzieningen" 
noopt ons, direct wonend aan het speelterrein Bunderbosch, 
om weer in actie te komen, vooral gelet op de negatieve voorgeschiedenis
van dit gebied.

De speelvoorzieningen maar met name de speeltoestellen zorgden voor
ernstige problemen van uit een lopende aard , onbeschrijfelijke ellende
met hangjeugd, kwaadaardige overlast / dealen /  "straatterreur" in alle
soorten en maten en ook schade aan onze woningen en zeker niet te
onderschatten emotionele schade bij vele bewoners. Pijnlijk is ook
te moeten vaststellen dat, de duidelijke problemen vaak werden
gebagatelliseerd of gekleineerd.

De huidige situatie is acceptabel voor de betreffende bewoners sinds

het verwijderen c.q de ontmanteling van de overlast veroorzakende
toestellen en stenen( groot en klein). Er is derhalve alle reden om de

huidige toestand te handhaven en zeker niet uit te breiden . Een

duidelijk risico op herhaling van de wantoestanden , zoals eerder genoemd, 
moet voorkomen worden. Voor de bewoners  en in

mindere mate , zou een uitbreiding een nieuw trauma betekenen.
Mogelijk ten overvloede toch nog het volgende:

De woningen  zijn over de volle lengte direct naast het
speelterrein met toestellen gelegen ( in mindere ook 

. De woon- en slaapvertrekken van al deze patiowoningen
staan daardoor in nauwe relatie met het speelterrein. De afstand tot de speeltoestellen
is minder da 10 meter voor 
De excentrische ligging van het speelterrein Bunderbosch in de wijk Vroendaal en de

lange -smalle vorm betekenen een slechte sociale controle, zoals ook is gebleken.
De meeste bewoners van de patiowoningen zijn senioren !!

Al met al reden om, namens de bewoners van de betrokken patiowoningen, U te
vragen om de huidige situatie te handhaven en zeker niet uit te breiden, opdat
de Gemeente Maastricht niet opnieuw geconfronteerd wordt met dezelfde problemen



als te voren en betreffende bewoners gevrijwaard blijven van onrust en nieuwe ellende.
Ter nadere informatie, verwijs ik onder anderen naar:
Bezwaarschrift 2007.24375 , gericht aan de Burgemeester en Wethouders van 29 juni
2007.
Brief Gemeente Maastricht van 5 mei 2009, onderwerp speelvoorziening Bunderbosch, 
behandeld door , tevens ondertekend door , voorzitter
buurtplatvorm Vroendaal.
Brief aan de Gemeente Maastricht t.a.v wethouder Costongs van 6 april 2009

ondertekend door .
Desgewenst ben ik uiteraard gaarne bereidt een en ander nader toe te lichten
en vragen te beantwoorden.

Hoogachtend,

   ; tel. 

Verzonden vanuit Mail voor Windows


